

**Registration opens in June! Ouverture de l'inscription en juin!**

**68<sup>th</sup> Annual Conference**  
The Westin Harbour Castle



Canadian Psychiatric Association  
*Dedicated to quality care*  
Association des psychiatres du Canada  
*Dévouée aux soins de qualité*

**Toronto 2018!**  
**27 - 29 September**

## **HIGHLIGHTS / FAITS SAILLANTS**

**CPA Academy Update Courses with CACAP, CAGP, and CAPM**

**Cours de remise à niveau des académies de l'APC avec l'ACPEA, l'ACGP, et l'ACMP**

**Section 3 Accredited Self-Assessment Program (SAP) - CPA members only**

**Programme d'autoévaluation (PAE) agréé de la Section 3 - Membres de l'APC seulement**

**Thursday, 27 September / Le jeudi 27 septembre**

**All-Delegate Keynote Plenary / Plénières de conférenciers pour tous les délégués**

**Technology and the Future of Mental Health: Perspectives on Care and Compassion**

**Dr. Brian Hodges\*; Dr. Lisa Marsch**

**CPA-at-the-Movies / L'APC au cinéma**

**Alice Cares**

**Friday, 28 September / Le vendredi 28 septembre**

**All-Delegate Keynote Plenary: Distinguished Member Lecture**

**Plénières de conférenciers pour tous les délégués : Conférence d'un membre distingué**

**Dr. Phil Tibbo**

**Saturday, 29 September / Le samedi 29 septembre**

**All-Delegate Keynote Plenary / Plénières de conférenciers pour tous les délégués**

**First Responder and Military Psychiatry in Canada: Current Trends and Advances**

**Dr. Rakesh Jetly\*; Dr. Don Richardson; faculty to be confirmed / conférenciers à confirmer**

**Expert Psychiatry Series with CAPL / Conférences des experts en psychiatrie avec l'ACPD**

**A Practical Approach to Assessing and Presenting Evidence on Different Kinds of Capacity**

**Dr. Joel Watts\*; Dr. Brad Booth; Dr. Phil Klassen**

## **Pre-Conference Courses / Cours pré-congrès**

These four-hour sessions will take place on Wednesday, 26 September, 13:00 - 17:00. The registration fee will be \$170 for members, \$100 for residents, and \$240 for non-members. Space is limited.

Ces séances quatre heures seront offertes le mercredi, 26 septembre, 13 h - 17 h.

Les droits d'inscription sont de 170 \$ pour les membres de l'APC, 100 \$ pour

les résidents, et 240 \$ pour les non-membres. Les places sont limitées.